

immigration to Canada, be amended in Clause 3 by striking out line 41 at page 5 and substituting the following therefor:

“origin, colour, religion, sex or legal political opinion or activity;”.

After debate thereon, the question being put on motion numbered 6, a recorded division was deferred pursuant to Standing Order 75 (11);

The question being put on motion numbered 7, a recorded division was deferred pursuant to Standing Order 75 (11); and

The question being put on motion numbered 8, a recorded division was deferred pursuant to Standing Order 75 (11).

Mr. MacDonald (Egmont), seconded by Mr. Brewin, moved motion numbered 10,—That Bill C-24, An Act respecting immigration to Canada, be amended in Clause 4 by striking out lines 27 to 36 at page 6 and substituting the following therefor:

“(b) in the case of a Convention refugee, it is established that that person is a person

(i) described in paragraph 19 (1) (c) unless the offense in question is a political offense; or

(ii) described in paragraph 19 (1) (d)(ii), 19 (1) (e), 19 (1) (f), 19 (1) (g), 27 (1) (c) or 27 (2) (c); or

(iii) who has been convicted of an offense under any act of Parliament and has been sentenced to a term of imprisonment of two or more years.”

After debate thereon, the question being put on the motion, it was negated, on division.

Mr. Fairweather, seconded by Mr. MacDonald (Egmont), moved motion numbered 11,—That Bill C-24, An Act respecting immigration to Canada, be amended in Clause 7

(a) by striking out line 29 at page 7 and substituting the following therefor:

“7.(1) The Minister, after consultation with”;

(b) by adding immediately after line 3 at page 8 the following new subclause:

“(2) The number announced by the Minister pursuant to subsection (1), shall in no way limit the number of refugees admitted to Canada.”

After debate thereon, the question being put on the motion, it was negated, on division.

Mr. Brewin, seconded by Mr. Orlikow, moved motion numbered 12,—That Bill C-24, An Act respecting immigration to Canada, be amended in Clause 14 by striking out lines 8 and 9 at page 11 and substituting the following therefor:

“grant; or”.

After debate thereon, the question being put on the motion, it was negated, on division.

nant l'immigration au Canada, à l'article 3, en retranchant la ligne 40, page 5, et en la remplaçant par ce qui suit:

«la couleur, la religion, le sexe ou l'opinion ou activité politique légitime;»

Après débat, la motion numéro 6 est mise aux voix et, en conformité des dispositions du paragraphe (11) de l'article 75 du Règlement, le vote par appel nominal est différé;

La motion numéro 7 est mise aux voix et, en conformité des dispositions du paragraphe (11) de l'article 75 du Règlement, le vote par appel nominal est différé;

La motion numéro 8 est mise aux voix et, en conformité des dispositions du paragraphe (11) de l'article 75 du Règlement, le vote par appel nominal est différé.

M. MacDonald (Egmont), appuyé par M. Brewin, propose la motion numéro 10,—Qu'on modifie le Bill C-24, Loi concernant l'immigration au Canada, à l'article 4, en retranchant les lignes 23 à 31, page 6, et en les remplaçant par ce qui suit:

b) du réfugié au sens de la Convention qui

(i) tombe sous le coup de l'alinéa 19 (1)c) à moins que l'infraction en question soit une infraction politique; ou

(ii) tombe sous le coup des alinéas 19 (1)d) (ii), 19 (1)e), 19 (1)f), 19 (1)g), 27 (1)c) ou 27 (2)c); ou

(iii) a été déclaré coupable d'une infraction prévue par une loi du Parlement et a été condamné à deux ans de prison ou plus.»

Après débat, cette motion, mise aux voix, est rejetée, sur division.

M. Fairweather, appuyé par M. MacDonald (Egmont), propose la motion numéro 11,—Qu'on modifie le Bill C-24, Loi concernant l'immigration au Canada, à l'article 7,

a) en retranchant la ligne 29, page 7, et en la remplaçant par ce qui suit:

«7.(1) Le Ministre, après avoir consulté les»;

b) en ajoutant, immédiatement après la ligne 3, page 8, ce qui suit:

«(2) Le nombre annoncé par le Ministre conformément au paragraphe (1) ne limite aucunement le nombre des réfugiés admis au Canada.»

Après débat, cette motion, mise aux voix, est rejetée, sur division.

M. Brewin, appuyé par M. Orlikow, propose la motion numéro 12,—Qu'on modifie le Bill C-24, Loi concernant l'immigration au Canada, à l'article 14, en retranchant les lignes 6 et 7, page 11, et en les remplaçant par ce qui suit:

«ment; ou».

Après débat, cette motion, mise aux voix, est rejetée, sur division.